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實物股票存入指示表格  

 Physical Securities Deposit Form 

戶口名稱 A/C Name:____________________________  戶口號碼 A/C Number:_________________________ 

茲授權 貴公司於中央結算系統代執行以下之存入股票指示。 

本人/吾等確認上述股票收益人身份並沒有因進行以下股票存入指示而改變。 

轉手紙厘印費每張港幣 5 元。  

This is to authorize you to deposit the following shares certificates kept by you on my/our behalf with CCASS 

I/ We confirm that there is no change of beneficial ownership involved in this deposit. 

Transfer Deed Stamp Duty is HKD 5.00 per transfer Deed. 

股份編號 

Certificate 
Number 

股份代號 

Stock Code 

股價名稱 

Stock Name 

股份數量 

Quantity * 

持有人姓名 

In the name of 

備註 

Remarks 

轉手紙厘印費總計/Total Amount of Transfer Deed: ______________________ 

如欲即日存入實物股票，此表格務必於當日中午十二時前交付至交收部。 

For same day deposit, please submit the form and certificates to settlement Department before 12:00 noon. 

I/We declare that the above shareholder is the beneficial holder(s) of the stated shares/stocks.
I/We acknowledged and agreed:
(i)貴公司為客戶存放的股份證書之風險將由閣下/吾等完全承擔，及貴公司將不會對閣下/吾等所遭受的任何損失和損害承擔責任或義務 the share
certificate is deposited to your Company at my sole risks and your Company shall not be responsible for or liable in respect of any loss or damage suffered by me/
us in connection hereof;
(ii)貴公司或其董事、高級職員、僱員及代理人均不對閣下/吾等的任何損失、費用或損害承擔任何責任 neither your Company nor any of its directors,
officers, employees or agents shall have any liability whatsoever for any loss, expenses or damages suffered by me/us in relation to the deposit of the above-
mentioned share certificate;
(iii)向貴公司、其董事、高級職員、僱員和代理人全額賠償或保持全額賠償由存放的股份證書引起的導致的任何損失、費用、索償、債務或開支，包
括法律費用 to indemnify and at all times keep your Company and its directors, officers, employees or agents fully and completely indemnified from and against
all claims and demands, actions and proceedings, loss and expenses including legal costs and all other liabilities of whatsoever nature or description which may be 

made or taken or incurred or suffered by you in connection with or in any manner arising out of the deposit of the share certificates. 

客戶簽署及公司印章 (如適用) 

Authorized Signature(s) and Company Chop (if applicable) 

____________________________________________________ 

經電話確認 Confirm by phone: 

Ext. 內線:   _____________________ 

Date日期:  _____________________ 

Time 時間: _____________________ 

FOR OFFICE USE ONLY  公司專用 

Input by: 

Date:__________ 

Checked by: 

Date:__________ 

Approved by: 

Date:___________ 

S.V




